

RÉPONSE DE GAZIFÈRE INC. À L'ENGAGEMENT N° 4 DE LA RÉGIE DE L'ÉNERGIE RELATIVE À LA FERMETURE RÉGLEMENTAIRE DES LIVRES POUR LA PÉRIODE DU 1^{ER} JANVIER 2014 AU 31 DÉCEMBRE 2014, À LA FIXATION DU TAUX DE RENDEMENT SUR L'AVOIR DE L'ACTIONNAIRE POUR LES ANNÉES TÉMOINS 2016 ET 2017, À L'APPROBATION DU PLAN D'APPROVISIONNEMENT ET À LA MODIFICATION DES TARIFS DE GAZIFÈRE INC. À COMPTER DU 1^{ER} JANVIER 2016

1. Fournir la nature et la définition des composantes « DSM direct and fees » auxquelles on réfère à la demande de renseignements numéro 7, dans la réponse à la question 21.1 (demandé par la Régie).

Réponse 1 :

The component “DSM Direct” consists of the DSM direct program costs (i.e. materials and service contractor work) plus interest to Dec. 31 for Ecart PGEE 2014 and PGEE 2016 plus an allocation of the A&G (administrative and general) overhead costs in the cost allocation study as per the Regie approved methodology. This amount in the final rate order is \$378.2 thousand.

The component “Fees” refers to Agence de l'Efficacité Énergétique dues (AEE). For 2016 the Agence de l'Efficacité Énergétique dues consist of:

AEE dues 2016	\$40.6
AEE dues – difference between actual and budget 2014	<u>\$(67.7)</u>
Total	<u>\$(27.1)</u>

Therefore, the Item 4.3, Col. 1 at Exhibit GI-44, Document 1.10, Page 1 (D-2016-014):

DSM Direct + Fees = \$378.2 + \$(27.1) = \$351.1 thousand

For 2017 test year, the Company will change the labelling of Item 4.3 to DSM Direct + Fees.